
Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal
Datum 28-11-2022
Tijd 19:30 - 21:38
Locatie Raadzaal
Voorzitter mevrouw C. Piepers
Aanwezig:
Samen Verder P. Peeters , W. Koning en M. Verschuuren
Ronduit Open G. Laemers en M. Janssen 
CDA: D. Jimmink en J. van der Kruijs
D66: P. Voermans en P. Parren
PAL: H. Glessner

Collegeleden: H. van Helden en R. Martens
Publieke tribune: 3 personen
Griffier: J. Lommen

Ambtelijke ondersteuning: G. Cuijpers en L. Jeurninck
Tevens aanwezig G. van der Steen (Synthese) voor agendapunt 5a

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en 
maakt melding van de afwezigheid van de heer Custers (Ronduit Open), hij 
wordt niet vervangen.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt aangevuld met twee punten
1. de stand van zaken gemeenschapshuizen (agendapunt 8.a.2)
2. de brief van Spolt over de situatie bij de school in Buggenum. 
(agendapunt 8.a.3). De fracties Ronduit Open en PAL zijn tegen bespreking 
op dit moment omdat er te weinig tijd zit tussen ontvangst brief en het 
tijdstip van bespreking.
De presentatie over het IKC Leudal wordt van de agenda afgevoerd wegens 
verhindering van de projectleider. Het proces gaat verder wel gewoon door. 
De actuele stand van zaken zal in de volgende vergadering worden 
toegelicht. De agenda wordt verder confrom afgewerkt.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
De besluitenlijst van 17 oktober 2022 wordt cf. vastgesteld

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het spreekrecht  wordt geen gebruik gemaakt

5 Presentatie en thema's
5.a Presentatie over armoede- en minimabeleid

Er wordt een presentatie gegeven door de heer Cuijpers van de gemeente 
en de heer van der Steen van Synthese. Synthese doet de uitvoering van 
het beleid. De presentatie is bijgevoegd bij de stukken.
Een belangrijk probleem bij vroegsignalering van schuld waar men tegenaan 
loopt is de privacywetgeving. Elk signaal, casus moet na afloop worden 
vernietigd. Nieuwe signalen over dezelfde personen kunnen zo niet worden 
gekoppeld. Verder wordt er onderzoek gedaan naar de kosten van 



bewindvoering. Die zijn erg hoog, maar het betreft wettelijk vastgestelde 
vergoedingen die aan de bewindvoerder moet worden betaald.
Aan de commissie worden keuzes voorgelegd. Op basis van die keuzes wil 
het college een en ander uit gaan werken.
De commissie vindt na discussie dat er te weinig informatie is gegeven 
waarop keuzes kunnen worden gemaakt. Men is teleurgesteld in de 
presentatie, en had zich hiervan meer voorgesteld.
Er wordt nu een tussenoplossing gevonden in een raadsvoorstel voor de 
vergadering van de gemeenteraad in februari 2023 die met name de 
gevolgen voor de verhoging van de grens van 120 naar 130% van het 
minimuminkomen onderzoekt. Dit betreft dan de acute nood. Verder 
beraden zich nog enkel fracties of ze een motie vreemd willen indienen over 
dit onderwerp.

6 Raadsvoorstellen
Er zijn voor deze vergadering geen raadsvoorstellen voor de commissie 
sociaal

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
Er zijn geen door de raad doorgestuurde stukken voor de commissie,

8.a Aan de commissie gerichte stukken ter bespreking
8.a.1 Verzoek raadslid Janssen stand van zaken toeslagaffaire 

kinderopvang
De verzoeker, de heer Janssen is tevreden met de schriftelijke 
beantwoording zoals die door het college is gegeven en die bij de stukken is 
gevoegd. Verdere bespreking is niet nodig.

8.a.2 Verzoek raadslid Janssen voor bespreking stand van zaken 
gemeenschapshuizen (onder voorbehoud zie agendapunt 2)
De heer Jeurninck geeft aan dat op 29 november een voorstel in het college 
komt over tegemoetkoming voor energiekosten aan de 
gemeenschapshuizen.
Op de korte termijn spelen er nog bij twee hemeenschapshuizen zaken die 
de aandacht vragen.
Voor de Postkoets zal op 13 december een voorstel komen ter bespreking in 
het college. Daarna zal de commissie en de raad geïnformeerd worden 
middels een collegemededeling.
Voor wat betreft de Bombardon, daar is nog het wachten op een reactie van 
het bestuur. Wel wordt gemeld dat er op dit moment gesprekken lopen 
tussen het bestuur en een eventuele nieuwe exploitant.
Met de overige gemeenschapshuizen zijn gesprekken. Op 17 januari 2023 is 
een themadag voor het college om te bespreken hoe het 
accommodatiebeleid verder gaat. Het adagium stenen voor de gemeente en 
exploitatie voor de gemeenschap zal niet overal gehandhaafd kunnen 
blijven, mede ook vanwege de diversiteit aan eigendomssituaties en vormen 
van exploitatie (commercieel, met vrijwilligers ed.)

8.a.3 Brief Spolt van 28nov22 met verzoek aan gemeente afstand te 
bewaren tot proces openhouden school Buggenum



Dit agendapunt is op verzoek van de D66 fractie geagendeerd. De heer 
Voermans vraagt naar de positie van de gemeente hierin, nu er onrust is bij 
de ouders in Buggenum. De gemeente staat in principe buiten deze kwestie. 
De overheid mag zich niet bemoeien met de schoolkeuze van de ouders. 
Het gevolg als veel ouders kiezen voor openbaar onderwijs is, dat er op de 
Antoniusschool te weinig kinderen blijven om de school open te houden. De 
openbare school die het dichtst in de buurt staat is de openbare school in 
Roermond (9,8 km). Dit ligt binnen de vereiste afstand. De wethouder gaat 
wel naar de bijeenkomst voor de ouders die op 6 december is gepland. Hij 
wil dat alle partijen ook de juiste informatie krijgen voordat er een keuze 
wordt gemaakt.
Mw.Glessner meldt dat ze de actie van de ouders ziet als een boodschap. 
Het is verder volgens haar niet de positie van Spolt om te beslissen over 
bemoeienis van de gemeente.

8.b Aan de commissie gerichte stukken ter kennisname
8.b.1 Rapportage Jeugdhulp Midden- Limburg West 1e halfjaar 2022

De heer Jimmink ziet graag een uitgebreidere toelichting op de afname 
kosten in realtie tot de afname van de baten voor wat betreft het onderdeel 
jeughulp/verblijf. Er zal schriftelijk een uitwerking komen.
De heer Janssen ziet graag dat de gegevens van vorige jaren ook worden 
vermeld, om te zien of er een trend is te ontdekken.

9 Nieuwsbrief van de wethouder
Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de nieuwsbrief van de wethouder

10 Voorraadplanning Raadsvoorstellen
De heer Laemers wil graag ook een regelmatige terugkoppeling van de 
stand van zaken IKC-Leudal-West en gemeenschapshuis Neeritter.
Geantwoord wordt dat er voor wat betreft het IKC Leudal-West al een 
driemaandelijkse terugkoppeling is, Voor wat betreft Neeritter. Hierover is 
bericht dat er overleg is met Itter Laeftj, over de begrote kosten. Het 
bedrag van 1,3 miljoen is ontoereikend om aan de wensen te voldoen.

11 Mededelingen en Rondvraag
De commissieleden vinden dat de temperatuur in de raadzaal veel te hoog 
is. Dit zal worden doorgegeven.
De heer Voermans vraagt naar de kinderraad.
Wethouder Martens antwoordt dat de kinderraad (voor kinderen tot 
ongeveer 12 jaar), volgend schooljaar kan worden ingevoerd. Voor wat 
betreft de jeugdraad, zal er nog meer onderzocht moeten worden. De 
jeugdraad moet dan als een adviesorgaan voor de raad worden gezien voor 
bepaalde onderwerpen. De raadsleden moeten zicht dan realiseren dat de 
adviezen serieus moeten worden afgewogen, en bij het niet volgen van die 
adviezen zal degelijk gemotiveerd moeten worden.

12 Sluiting
De voorzitter sluit onder dankzegging van de geleverde inbreng de 
vergadering om 21:38 uur




